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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2021/22:243 EU:s miniminivå vad gäller asylpolitiken

Regeringen har tidigare hävdat att den tillfälliga lagen placerar Sverige på EU:s 
miniminivå vad gäller asylpolitik, och att man därför har vidtagit de åtgärder 
som går för att minska Sveriges attraktionskraft som destination för sökande 
och på så sätt åstadkomma en jämnare fördelning av sökande inom unionen.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Anser ministern att vi i dag befinner oss på eller nära en europeisk miniminivå, 
och vilka faktorer har ministern och regeringen vägt in i bedömningen av vad 
som utgör miniminivån?

………………………………………

Ludvig Aspling (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-22
Besvaras senast
2021-11-03 kl. 12.00


